
   

 

   

 

 

                                    

 

 

 

 

 

Årsberetning 2024 

Erlend Valle 

 

 

 

 

 

 

  



   

 

   

 

Styreleders beretning 

For de av dere som alt har sett på regnskapet, så har det tydeligvis gått bra siden dere 

fortsatt leser. For alle andre, sett dere ned og pust med magen! 

2024 er et år med bratt læringskurve, og vi er fortsatt ikke utlært. Et nesten helt nytt styre 

med meg fersk i ledervervet, blei valgt inn i mars. Tonje i sekretariatet var som en 18 åring 

fersk sjåfør, som har prøvd å håndtere en gammel fransk lastebil, tung på rattet, dårlige 

bremser og store blindsoner. 

For å rive plasteret av med en gang, NTF har gått med et driftsunderskudd på ca. en halv 

million kroner. Noe av det underskuddet er bevisst fra styrets side, mens mesteparten ikke 

er det. Tidlig i styreåret så vi behovet for å legge til rette for at Tonje skulle bli tryggere i sin 

rolle i sekretariatet, samt å gjøre en del grunnleggende grep for å lette på administrative 

oppgaver som var arbeidskrevende og repetitive. Tonje blei med til Atlanta for å bli kjent 

med deler av ISA administrasjonen der, samt delta på leadership workshop. Nettsiden til NTF 

er lite hensiktsmessig, og arbeidet med ny nettside var alt satt i gang. Innspurten med 

arbeidet på den nye nettsiden er nå i gang. 

Hvorfor da det store underskuddet? Kort fortalt, dyrtid! Inntektene har gått ned og prisene 

har gått opp. 

Rammene til sekretariatet måtte økes midlertidig fra 30% til 40% i 2024 for å få tid til ISA 

konferansen og arbeidet med nettside. Kostnadene ved årsmøtekonferansen i 2024 økte 

mer enn inntektene, og overskuddet blei 170 000 lavere enn budsjettert. Vi har arrangert 

TRAQ og ETW, begge kurs med for lav oppslutning og for høye kostnader. I stedet for å sitte 

igjen med et budsjettert overskudd etter kursa på ca. 100 000 satt NTF igjen med et 

underskudd på 130 000. 

Hva skjer videre? Vel, vi er forslått og mørbanka og tar samling i bunn av bakken, men 

ingenting er knekt. Ved å ta grep har jeg troa på at neste år blir bedre resultatmessig. En del 

av de kostnadene vi har tatt i 2024 vil gjøre sekretariatets arbeid lettere i fremtiden. Blant 

annet vil oppdateringen av “finn en arborist” bli hvert enkelt sitt ansvar, hvor de vil få en 

personlig innlogging til sin informasjon og må/kan oppdatere den selv. Websiden “Finn en 

arborist” vil presenteres som en side hvor man kan søke opp og finne arborister som er ETW, 

ISA og FUA og er medlem av NTF. Det betyr at man må være medlem av NTF for å kunne stå 

på lista.  Ny nettside vil også gjøre det mye lettere å komme ut med informasjon, og en 

integrert betalingsløsning vil gi innsparinger sammenligna med de betalingsløsningene vi 

bruker i dag. 

I etterpåklokskapens lys ser jeg at jeg som styreleder burde ha fått tidligere oversikt over 

økonomien og tatt grep. Men det finnes dessverre ingen håndbok for styreledervervet i NTF. 

Med den begrensa tiden jeg har tilgjengelig for å drive med frivillig arbeid, prioriterte jeg 

annerledes, da det ikke var noen store alarmklokker som ringte. Jeg har sagt meg villig til å 

stille til valg igjen, med den begrensa tida jeg har tilgjengelig. Men dersom noen føler at de 

at de har mer tid, overskudd og lyst til å lede NTF i 2025, stiller jeg gledelig opp med min lille 

erfaring for å gjøre arbeidet lettest mulig.  



   

 

   

 

  

 

 

  



   

 

   

 

Norsk Trepleieforum 

NTF har per dags dato:  

223 medlemmer, som fordeler seg på følgende typer medlemskap: 

Medlem NTF, ufør (kr 200):     1 stk 

Medlem NTF, Student (kr 400):   7 stk 

Medlem NTF (kr 600):               69 stk 

Medlem NTF/ISA, pensj (kr 700)   1 stk 

Medlem NTF/ISA (kr 1350)        71 stk 

Bedrift/etat medlem (kr 3100)                 73 personer, ca. 31 betalende 

Bedriftsmedlem (egen avtale kr 6000)  1 stk 

 

Styrets sammensetning 2024 

Leder, for 1 år: 

Erlend Valle 

 
Styremedlem, ikke på valg 

Eva Anja Michel 

 
Styremedlem, gjenvalg for 2 år: 

Tore Næss 

Per Svoldsbru 

 

Styremedlem, ny for 2 år: 

Christen Gervin (Nestleder) 

Oluf M.Brand 

Thomas F. Wathne (Kasserer) 

 

 Studentrepresentanter fra høsten 2024: 



   

 

   

 

Stian Anthonsen Abrahamsen 

Vara: Magnus Skogen 

 

 

Valgkomite for 2024: 

Daniel Armitage, leder for 1 år 

Sivert Svane, ikke på valg (2 år) 

Margrethe Wheeler, ny for 3 år 

 
NTF har hatt 5 styremøter (hybrid, teams og fysisk) i 2024. 

 

 

Sekretariatet 

Sekretariatet FAGUS leverer til NTF er ihht avtale mellom partene. Fra januar 2024 ble 

arbeidet utført av Tonje Bergh, prosjektmedarbeider i FAGUS. FAGUS har levert en stabil 

tjeneste til NTF og fra august frem t.o.m desember har FAGUS og NTF avtalt å øke 

stillingsprosenten fra 30% til 40% grunnet utvikling av nytt medlemssystem og ny nettside 

for NTF. FAGUS ser frem til videre arbeid. Hovedoppgavene til sekretariatet er oppfølging av 

arrangement, oppfølging av fakturaer og innbetalinger, kontakt med ISA, oppdatering av 

medlemskap og sertifiseringer m.m.  

  



   

 

   

 

NTF Komiteer  

Utdanningskomité  

Leder: Kristin Moldestad  

Christen Gervin 

Glen Read  

Erik Solfjeld 

Daniel Armitage 

Christian Langvad 

 

Klatrekomité 

Andreas Løvold 

Erlend Valle 

Oluf Brand 

Fredrik Stea Wiik 

Jeroen Scheepmaker 

 

 

Valgkomité 

Daniel Armitage 

Sivert W. Svane 

Margrethe Wheeler 

 

ARB CAMP 

Roger Eklund 

Olve Lundetræ 

Kristin Moldestad 

John Coles 

Thomas Fleischer Wathne 

 

 



   

 

   

 

FAGUS Fagråd 

Tørres Rasmussen 

 

Nordisk fond for bytrær 

Helene Georgsen Berger 

 

NTF VEST  

Vært lite aktivitet i 2024 

 

NTF SØR 

Leder Sivert W. Svane 

Styremedlem Nils Håvard Stokke 

Styremedlem Fredrik Stea Wiik 

Styremedlem Emil Bengtson 

 

NTF MIDT (eller Trøndelag -er ikke et eget lokallag) 

Kontaktperson Kjartan Strømme 

 

 

  



   

 

   

 

Aktiviteter 

 

Valgkomité  

Valgkomitéen jobber med å få tak i nye medlemmer for styret.  

 

Utdanningskomité  

Utdanningskomiteens arbeider i 2024 har i all hovedsak omfattet organisering av ETW 

eksamen, resertifisering og TRAQ kurs. 

 

ETW eksamen  

ETW ble avholdt 11.10.24 i Frognerparken. Antall deltakere 13 hvorav 6 stk. Hel eksamen og 

7 stk. deleksamen. 2 stk. På lift. 10 kandidater kan kalle seg sertifiserte arborister i år og tre 

må ta deleksamen innen to år. 

Det er en stor oppgave å tilrettelegge for ETW, og det jobbes hele høsten for å utarbeide og 

oversette eksamensspørsmål, retting av prøver, bestille løyve for arrangement, rigging av 

trær, samt koordinering med EAC. 

Det kom to representanter fra EAC i Europa i tillegg til 25 Frivillige fra NTF som sto på for å 

tilrettelegge for kommende arborister. 

Stor takk til alle som var med på å gjøre dette til en dag mange vil huske. 

 

TRAQ 

22-24.04.24 i Oslo. 9 deltakere alle besto. NTF og Don Picker holt kurset på veiene av ISA. 

 

NM i treklatring. 

NM blei arrangert 4-6 mai, parken ved NMBU på ÅS. Det var 17 deltakere, og ca. 30 frivillige, 

Vinner Daniel Holter Hovind. Tusen takk til alle frivillige og deltakere! Til EM dro Per 

Svoldsbu, Daniel Holter Hovind og Espen Øverdahl. Daniel Holter Hovind representerte 

Norge under VM. 

 

 

ArbCamp  



   

 

   

 

ArbCamp 2024 fant sted helgen 30.08-01.09 på Eidsfos Hovedgård. 

Fredagen 30 august besto av registrering av deltagere og gjennomgang på hvordan utføre 

egenkontroll og vedlikehold av eget klatreutstyr og personlig verneutstyr. Vi så på slitasje på 

tau, seler, karabinere og tekniske hjelpemidler, samt hvordan finne datablad fra produsenter 

om levetid m.m. 

Lørdag startet med en workshop om teknisk rigging, der Gregor Hansch fra Tyskland ledet an 

med hjelp fra ArbCamp komiteen. 

Etter lunsj fikk alle mulighet til å prøve å klatre igjennom flere ruter som ArbCamp komiteen 

hadde satt opp i to forskjellige trær. Fokus på denne workshopen var klatreteknikk. Den 

faglige delen av dagen blei avsluttet med prestisjefylt kasteline konkurranse. Gratulerer til 

Tim Richards som vant! 

På kvelden var det en felles pizzabuffet på Eidsfos Hovedgård. 

Søndag startet med redning fra stolpe. Ulike teknikker blei gjennomgått. Alle fikk mulighet til 

å prøve. Det blei en fin mulighet for å gjennomføre en redningsøvelse for deltakerne. 

Stor takk til Gregor Hansch som kom helt fra Tyskland for dette! Takk til øvrige frivillige 

som hjalp til! 

 

FAGUS styre 

Andreas Løvold sitter i styret til FAGUS for NTF. FAGUS er et samarbeid mellom Norske 

anleggsgartnere NAML, Bad Park og Idrett BPI, Norsk Gartnerforbund NGF, Norske 

landskapsarkitekters forening NLA, Norsk Trepleieforum NTF og Norsk forening for 

gravplasskultur NFG. Viktige saker i 2024 har vært lansering av plantevalg.no, ny nettside og 

kurs og konferanser. 

 

FAGUS fagråd 

Tørres Rasmussen sitter som NTF sin representant i FAGUS fagråd. Det har blitt avholdt 

møter før sommeren, men ikke vært avholdt etter at ny daglig leder ble ansatt. Informasjon 

om organisasjonene deles, verv, aktiviteter og annet felles av interesse. Plantedatabasen, 

plantevalg.no, har krevd mye arbeid. Likedan nettverkstreffet på NMBU 26-27 september. 

 

Treets dag Oslo 

På treets dag hadde NTF to stasjoner hvor den ene var lagt opp til at barn kunne prøve å klatre. 
Det var satt opp klatresystemer i en eik slik at barn kunne klatre på en trygg måte. Det var 
mange barn som ville teste det, og det var god stemning.  



   

 

   

 

Fra NTF var Eva Anja Michel, Ian og Hanne-Marthe Hollows med. Kaja Knutsdotter Fjørtoft fra 
Bykuben hjalp også med på sikring av trærne.  

På den andre Stasjonen stilte Roger Eklund og Thomas Fleischer Wathne. Det ble gjennomført 
en demonstrasjon av hvordan en arborist kommer seg opp i et tre og bevegelse samt riktig 
beskjærings teknikk. 

To uker tidligere, på åpningsfesten til Sofienbergprosjektet, stilte NTF også med tilbud om 

klatring for barn i trær. Det var veldig populært. Der hjalp Nona med å sette opp og Eva Anja 

Michel hjalp med sikring og organiseringen. 

Stor takk til alle som hjalp til! 

 

 

Park og Anleggsmessa Lillestrøm, november 

NTF delte stand med FAGUS under messa. Tore Næss, Thomas F. Wathne og Erlend Valle 

representerte NTF sammen med Tonje Bergh. 

 

ISA leadership conference, ISA international conference og ISA component meeting 9-16 

august 

Fra NTF dro Erlend Valle og Tonje Bergh til Atlanta. Agendaen var at sekretariatet skulle få 

møte noen av de personene i sekretariatet til ISA, for å kunne lette kontakten med ISA i 

fremtiden og lettere kunne vite hvem/hva/hvor en skal henvende seg. I tillegg har ISA innført 

krav om at en representant fra det lokale component (tidligere chapter) skal møte fysisk på 

componentmøte minst hvert 2. år.  

Leadership conferce var dessverre skuffende dårlig og bar preg over hastverksarbeid og 

nedprioriteringer fra ISA sin side, da den blei lagt dagen før konferansen. Konferansen hadde 

mange interessante foredrag og inspirasjon til denne og fremtidige konferanser er hentet. 

Component møtet i etterkant var litt mer diffust igjen. Essensen var muligens at ISA ønsker 

et mer aktivt styre fra component representantene, men de er ikke helt der enda.  

ISA stilte med et reisestipend på 2500 dollar personen fra styret i NTF, mens NTF dekket 

reisen for sekretariatet. 

 

EAC 

Det norske engasjementet i EAC har dessverre gått for lut og kaldt vann dette året. 

Informasjon har ikke alltid kommet til riktige personer og det er heller ingen som har tatt tak 

i det. 

Nordisk fond for bytrær 



   

 

   

 

I 2024 ble det avholdt et årsmøte 1.mars og et styremøte 30.oktober, hhv fysisk i København 

og digitalt. I forlengelsen av årsmøtet ble det også avholdt et sponsormøte. Styret i fondet 

består av Thomas B. Randrup (formann), Patrik Bellan (svensk trädförening), Mimi Hvass 

(dansk træplejeforening), Anders Matthiesen (nordisk præsidium for anlægsgartnere), Ingjer 

Solfjeld (særlig kyndig, Norge), Oliver Bühler (særlig kyndig Danmark) og Johanna Deak 

Sjöman (særlig kyndig Sverige). Fra NTF stiller Helene G. Berger (2024 og 2025). Helene 

ønsker ikke å stille videre i fondet når hennes periode er over. Styret i NTF har derfor 

besluttet at Christian Langvad tar over (2026 og 2027). Christian overlapper med Helene i 

2025. Nordisk fond for bytrær har i de siste årene jobbet med å styrke grunnkapitalen til 

fondet, herunder få inn flere sponsorer. Dette har vært vellykket.  NTF bidrar inn i fondet 

med 10 000 NOK per år. 

 

Komiteen for økt bevissthet i forsikringsbransjen ved arbeid med trær 

Komiteen ønsker å løfte kunnskapen om arborist faget hos forsikrings bransjen. Sivert har i 2 

omganger snakket med representanter for Gjensidige og Brage forsikring og poengtert at 

forsikrings bransjen må bruke faglært arbeidskraft ved oppryddings arbeider etter f.eks. 

naturkatastrofer. Begge representantene for bransjen hadde aldri hørt om NTF og anbefalte 

mere synlighet for bransjen. Representantene var ikke klar over at det ble brukt ufaglært 

arbeidskraft med trær som var i høyden over en lav sko, og skulle bringe saken videre opp i 

systemet. 
 

Komiteen har bestått av Sivert W. Svane,  

Jakob Mostue og Harald Bratseth 

 

  



   

 

   

 

Årsberetning NTF Sør 

 

Vi har avholdt 4 styremøter pr telefon, der vi bla hadde planlagt å lage et kurs i 

kroneforankring av trær høsten 24 eventuelt våren 25, i samarbeid med Glen Reed. Glen 

hadde vært på befaring på stedet. Kurset var å bla krone sikre 9 stk. Douglasgran som er ca. 

40 m høye og er plantet som et lysthus. Trær som både Glen og jeg har jobbet i tidligere for 

andre eiere av eiendommen. Men ny eier har valgt å bruke en ufaglært person som ikke bryr 

seg om gjeldene lovverk, mangler formell kompetanse og ikke har utført kronesikring 

tidligere 

I vårt område har vi mye konkurranse av useriøse aktører som underbyr oppdrag som de 

ikke har kompetanse til å utføre.  Arborister som velger å følge gjeldene lovverk på arbeids 

stedet blir selvsagt utprisa. Dette ser ikke alltid kundene, selv om vi opplyser om det. 
 

Styret i NTF sør mener det er svært ønskelig at NTF sentralt blir en forening som er 

betraktelig mer synlige enn slik det er nå. Vi mener det skal lønne seg å ta en fagutdanning. 

Og at konkurranse er flott så lenge man konkurrere på like vilkår. Hvis ikke så vil det være 

direkte skadelig på bransjen i sin helhet, ikke minst med tanke på fremtidig rekruttering. 
 

Videre så har vi planlagt kurs i graving i rotsonen for offentlige forvaltere våren 25. 

For NTF sør, Siver W. Svane 

 

 

 

 


